
Geachte Gemeenteraad en College... 

 Nogmaals.... Vorig jaar is rond deze tijd het onderwerp 
Scouting/Gemeente Heerde aan de orde geweest. 
Dit heeft nog weinig, als niets opgeleverd. 
Dus blijft de vraag open staan, hoe het mogelijk is dat een gemeente Heerde een 
verdien model heeft bij een organisatie zoals scouting, die puur op vrijwilligers draait.  

- Een organisatie die laagdrempelig is door de  contributie extra laag te houden om 
het toegankelijk te houden voor  iedereen. Waaronder ook een moeilijke doelgroep, 
zoals  kinderen die via stichting leergeld komen, kinderen met ADHD, Autisme, een 
fysieke of mentale handicap of een een ander label.  

- Een organisatie waarbij de vrijwilligers zelf vaak nog financieel  bijleggen om 
bepaalde waardevolle activiteiten rond te krijgen.  

- Een organisatie waarbij de Vrijwilligers die naast hun studie en werk , zich 100% 
inzetten voor de Jeugd van de gemeente Heerde en Epe. En hiermee investeren in 
een jeugd wat is gebleken uit een Engels onderzoek uit 2016, zich weerbaarder en 
socialer hierdoor kunnen ontwikkelen.  

- Een organisatie die naast de standaard scouting activiteiten ook nog zich inzetten 
voor maatschappelijke  activiteiten zoals bv;  Het hijsen van de vlag op 4 mei en 5 
mei en mee helpt bij evenementen voor speciale doelgroepen zoals "Fundag"voor 
jonge Mantelzorgers.  

Hoe kan het, dat een gemeente Heerde door middel van een hoge erfpacht,(die zij 
zelfs nog willen verhogen) en de OZB, zich verrijkt aan een zo Sociaal, 
maatschappelijk gerichte organisatie, die op vele gebieden, investeert in de jeugd 
van de Gemeente's Heerde en Epe.  

Het blijkt dat scouting 2/3 van zijn contributie gelden moet afdragen aan de 
Gemeente Heerde voor het gebruik van een paar are bos.. Jaarlijks verdiend de 
gemeente € 2000,00 op deze organisatie.  

Onder druk van deze moeilijke financiële situatie wordt er nu door scouting 
overwogen om de grond waar scouting gebruik van maakt te kopen van 
de Gemeente Heerde. 

Wanneer tot koop zal worden overgegaan, zal de gemeente Heerde zich hierdoor 
weer verrijken  over de ruggen van alle vrijwillig hard werkende scouts heen. 

 Het zou mooi zijn als de Gemeente Heerde zou beseffen, wat een geweldige 
organisatie het  is en dat  zoveel mensen zich vrijwillig  inzetten voor de jonge jeugd 
en generatie van hun gemeente. Scouting, maar ook vele andere niet comercieele 
organisaties die vrijwillig in onze jeugd investeren,  zouden eerder van deze 
Gemeente,  financiële ondersteuning mogen verwachten.  


